
PROTOKÓŁ Nr IX/2015
IX sesji Rady Gminy Milejczyce odbytej dnia 23 grudnia 2015 roku w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy Milejczyce
Do pkt. 1
Otwarcia IX sesji Rady Gminy Milejczyce w dniu 23 grudnia 2015r. o godz. 13:00 i obrady
sesji prowadził przewodniczący Rady Gminy. Stwierdził obecność 15 radnych, obrady
są prawomocne.
Do pkt.2.
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie porządek sesji w brzmieniu:
1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Milejczyce na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata
2015- 2020.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Milejczyce na lata 2016-2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata
2016- 2020.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Milejczycach.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin 
Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Milejczyce działalności 
polegającej na świadczeniu usług HotSpot (darmowy dostęp do Internetu) na rzecz 
użytkowników końcowych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury 
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej.

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do
przeprowadzenia komunalizacji mienia.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/75/08 Rady Gminy Milejczyce 
w sprawie przystąpienia Gminy Milejczyce do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 
Działania -  Tygiel Doliny Bugu'’.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2016 rok.

16. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Milejczyce na 2016 rok.
17. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok.
18. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

na 2016 rok..
19. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

na 2016 rok.
20. Przyjęcie przez Radę Gminy Milejczyce stanowiska w sprawie remontu drogi 

powiatowej Nr 1774B Milejczyce-Miedwieżyki-granica powiatu hajnowskiego.
21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
22. Wolne wnioski.
23. Zakończenie obrad
..za'' było 15 głosów. Porządek sesji rada przyjęła jednogłośnie.



Przewodniczący -  zapytał radnych, czy wyrażają zgodę na udzielenie głosu gościom 
obecnym na sesji. Radni nie wnieśli zastrzeżeń.
Głos zabrał przedstawiciel firmy Eko-Expert -  poinformował, że firma w porozumieniu 
z władzami gminy opracowuje Program Rozwoju Lokalnego Gminy na lata 2015-2025. Jest 
to dokument potrzebny przy ubieganiu się o środki zewnętrzne przy realizacji inwestycji na 
terenie gminy. Taki dokument musi być zatwierdzony przez rade. Przy opracowywaniu 
dokumentu niezbędna jest współpraca z władzami, mieszkańcami. Stąd prośba do zebranych 
o wypełnienie ankiety. Pierwsza część to udzielenie odpowiedzi na zapytanie dotyczące m.in. 
słabych i mocnych stron gminy. Druga część ankiety -  to propozycje inwestycji ważnych do 
realizacji ważnych dla mieszkańców do realizacji na terenie gminy w kolejnych latach.
Pani Irena Wappa -  przedstawiciel KRUS w Siemiatyczach -  poinformowała zebranych
0 wypadkach w pracy w rolnictwie, o zastosowaniu zabezpieczeń w rolnictwie 
zapobiegających wypadkom. Poinformowała o warunkach ubezpieczeń w KRUS, o 
możliwości korzystania z leczenia się w sanatorium.
Do pkt.3.
Do protokołów Nr VII/2015 VII sesji Rady Gminy Milejczyce z dnia 29 września 2015r.
1 Nr VIII/2015 VIII sesji Rady Gminy Milejczyce z dnia 19 listopada 2015r. radni nie wnieśli 
uwag. Protokoły rada gminy przyjęła jednogłośnie: „za"' było 15 głosów.
Do pkt. 4.
Wójt Gminy -  podjęte uchwały przez Radę Gminy przekazane zostały na stanowiska pracy i 
do organów nadzoru, są w trakcie realizacji.
- w grudniu podpisana została umowa z Zarządem Województwa na sporządzenie 
dokumentacji projektowej na przebudowę skrzyżowania ul 3 Maja, z Parkową i Św. Barbary
- opracowaliśmy dokumentację na rekultywację wysypiska w Milejczycach, jesteśmy na 
etapie składania wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia do Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie
- została opracowana ekspertyza techniczna na budynek byłej szkoły w Wałkach, jest do 
zapoznania się dla radnych
- podpisana została umowa na wycięcie drzew na działkach w Rogaczach i Choroszczewie 
kolonii, W wyniku przetargu wpłynęły dwie oferty jedna na kwotę 1 lOOzł i druga na kwotę 
2500zł, wykonawca płaci dla nas, temat trudny i ścięcia należy dokonać z zachowaniem 
ostrożności, w pobliżu są budynki i linie energetyczne
- w dn. 17 i 18 grudnia odbyły się przetargi na sprzedaż nieruchomości na wartość 154 tys,zł. 
część środków 80tys.zł. już spłynęło, dwa przetargi były negatywne.
Do pkt. 5.
Radny Aleksander Oniśkiewicz -  zapytał na jakim etapie jest realizacja budowy sieci 
szerokopasmowej
Radny Sławomir Milniczuk zwrócił się z prośbą o przedłożenie:
- zestawienia wydatków z funduszy sołeckich
- kosztu naprawy Nissana
- kosztu spawania zbiornika w samochodzie strażackim
- o wyjaśnienie dlaczego gmina ma tylu dłużników, którzy zalegają z płatnościami na kwotę 
66 tys. zł. Radny uważa, że taka sytuacja nie powinna mieć miejsca. Radny zaproponował, 
żeby podać informację o dłużnikach do publicznej wiadomości.
Radny Jan Daniluk -  zapytał co z naprawą przepustu, to pytanie już zadaje kolejny raz. 
Zwrócił uwagę na fatalny stan drogi w Klimkowiczach.



Do pkt. 6
Przewodniczący rady -  czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy rok 2015. Radni nie wnieśli pytań.
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 
i poddał pod głosowanie: „za” było 15 głosów. Uchwałę Nr IX/52/2015 w sprawie zmian 
w budżecie gminy na rok 2015 została podjęta jednogłośnie.
Do pkt 7.
Radni nie zgłosili uwag i zapytań do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Milejczyce na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu 
i spłat zobowiązań na lata 2015-2020. Przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie: „za” było 15 głosów. Uchwałę Nr IX/53/2016 w/w sprawie rada podjęła 
jednogłośnie.
Do pkt. 8.
Radny Aleksander Oniśkiewicz -  do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na rok 2016 wniósł zapytanie, dlaczego jest taki duży bo o ok.lOOtys.zł. wzrost wydatków 
na dziale 750, czy wójt planuje zwiększenie zatrudnienia.
Wójt -  tak, bo nie ma obecnie sekretarza i nie ma też osoby na stanowisku po wójcie. Wójt -  
myśli, że to będzie zatrudnienie 2 pracowników.
Innych zapytań nie wniesiono.
Przewodniczący - odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 
2016 i poddał pod głosowanie: „za” było 14 głosów, „przeciw” 0 głosów i „wstrzymujący 
się” 1 głos. Uchwałę Nr IX/54/2015 sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016 rada 
gminy podjęła większością głosów.
Do pkt. 9
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Milejczyce na lata 2016-2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016- 
2020 nie wniesiono uwag ani zapytań. Przewodniczący projekt uchwały przedstawił i poddał 
pod głosowanie: „za” było 15 głosów.
Uchwała Nr IX/55/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Milejczyce na lata 2016-2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016- 
2020 została podjęta jednogłośnie.
Przewodniczący o godz. 13:55 ogłosił przerwę w obradach. Po 10 minutach wznowił obrady i 
rada przystąpiła do analizy pkt. 10.
Do pkt. 10
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Milejczycach nie wniesiono zapytań. Przewodniczący rady -  przedstawił projekt uchwały 
i poddał pod głosowanie: „za” było 15 głosów.
Uchwałę Nr IX/56/2015 w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Milejczycach rad podjęła jednogłośnie.
Do pkt. 11
Przewodniczący -  komisje na posiedzeniu analizowały projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej 
Polskiej, czy są jakiś pytanie. Nie zgłoszono uwag i zapytań. Przewodniczący rady 
przedstawił projekt uchwały i podał pod głosowanie: „za" było 15 głosów.
Uchwała Nr IX/57/2015 w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin 
Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej został podjęta jednogłośnie.
Do pkt. 12.
Do projektu uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Milejczyce działalności 
polegającej na świadczeniu usług HotSpot (darmowy dostęp do Internetu) na rzecz



użytkowników końcowych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej 
i sieci telekomunikacyjnej radni nie zgłosili zapytań.
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie: „za było 15 głosów. 
Uchwała Nr IX/58/2015 w/w sprawie została podjęta jednogłośnie.
Do pkt. 13
Do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia 
komunalizacji mienia nie zgłoszono uwag.
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: „za” było 15 
głosów. Uchwała Nr IX/59/2015 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do 
przeprowadzenia komunalizacji mienia została podjęta jednogłośnie.
Do pkt. 14
Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI1/75/08 
Rady Gminy Milejczyce w sprawie przystąpienia Gminy Milejczyce do Stowarzyszenia 
„Lokalna Grupa Działania -  Tygiel Doliny Bugu”, wobec czego przewodniczący przedstawi! 
projekt uchwały i podał pod głosowanie: „za” głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr IX/60/2015 w/w sprawie została podjęta jednogłośnie.
Do pkt. 15
Przewodniczący -  czy są pytania do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2016 rok. Uwag ani zapytań nie wniesiono.
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: „za" było 15 
głosów.
Uchwałę Nr IX/61/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok 
rada gminy podjęła jednogłośnie.
Do pkt. 16
Przewodniczący przedstawił tematykę pracy Rady Gminy Milejczyce na 2016 rok. Uwag nie 
wniesiono.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Milejczyce na 
2016 rok i poddał pod głosowanie: „za” było 15 głosów. Uchwała Nr IX/62/2015 został 
podjęta.
Do pkt. 17
Przewodniczący komisji rewizyjnej przedstawił tematykę pracy komisji na 2016 rok. Radni 
nie wnieśli zapytań.
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na 2016 rok i poddał pod głosowanie: „za” było 15 głosów. Uchwałę Nr IX/63/2015 rada 
gminy podjęła.
Do pkt. 18
Radny Sławomir Milniczuk przedstawił tematykę planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego Gminy. Uwag nie wniesiono.
Przewodniczący rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Rozwoju Gospodarczego Gminy na 2016 rok, poddał pod głosowanie: „za” głosowało 
15 radnych. Uchwała Nr IX/64/2015 w/w sprawie została podjęta.
Do pkt. 19
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła radnym proponowaną 
tematykę pracy komisji na 2016r. Radni nie wnieśli uwag.
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty 
i Spraw Społecznych na 2016 rok i podał do przegłosowania: „za” było 15 głosów.
Uchwałę Nr IX/65/2015 w sprawie planu pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na 
2016 rok rada gminy podjęła jednogłośnie.



Do pkt. 20.
Przewodniczący rady odczytał Stanowisko Rady Gminy Milejczyce z dnia 23 grudnia 2015r. 
w sprawie remontu drogi powiatowej Nr 1774B Milejczyce-Rogacze-Miedwieżyki-droga 66. 
Po tym zapytał, czy radni mają uwagi, pytania. Radni do przedłożonego stanowiska nie 
wnieśli żadnych uwag.
Przewodniczący rady -  kto jest za przyjęciem przedłożonego stanowiska : „za" głosowało 15 
radnych. Stanowisko zostanie przedłożone do Zarządu Powiatu Siemiatyckiego i Hajnowskiego, 
jak też do Wójta Gminy Czeremcha.
Do pkt. 21
Wójt -  sieć szerokopasmowa została wybudowana, etap budowlany zakończony Centrum 
zarządzania siecią pracuje nad konfiguracją, żeby nam służyła, żeby był dostęp dla 
mieszkańców. Radny Oniśkiewicz - jak długo to może potrwać.
Wójt -  trudno przewidzieć, do nowego roku raczej nie. Prawdą jest że raz działa, a raz nie, to 
jest w fazie konfiguracji na wszystkich gminach. Miejmy nadzieję, że to zadziała, zgodnie 
z projektem.
W sprawie pompy paliwowej w Nissanie wójt poinformował, że koszt regeneracji, bo była 
zatarta wyniósł 3tys.zł.
Radny Milniczuk -  zwrócił uwagę, że za drogo, czy to nie był zakup nowej pompy, a jeżeli 
była zatarta, czy powodem tego nie było zalanie niewłaściwego paliwo.
Wójt -  koszt spawania zbiornika w samochodzie strażackim wyniósł nie więc niż 1500zł. 
Dodał, że błędem było to, że zakładka za mało była założona. Wójt zapewnił, że będzie to 
zrobione
Radny Sławomir Milniczuk -  zwrócił uwagę, że zbiornik jednak źle był zrobiony za 
pierwszym razem, skoro był już spawany trzy razy. Dodał, że miejscowi spawacze też takie 
prace mogli wykonać.
Wójt -  radnego Milniczuk poinformował, że wykazu dłużników wobec odpadów, wody nie 
możemy zrobić. Dużo jest postępowań w toku. Najczęściej są odwołania do SKO, które 
decyduje o utrzymaniu w mocy lub uchyla naszą decyzję Do publicznej wiadomości są 
podawane tylko umorzenia w zobowiązaniach.
Radny Aleksander Oniśkiewicz - jest zdania, że należy szukać innych skutecznych sposobów 
na ściągalność zobowiązań, może dojść do tego, że jedni odbiorcy wody widzą, że ktoś 
nie płaci i też nie będą płacić. Radny -  trzeba przeanalizować regulamin dostarczania wody. 
Wójt -  zadłużenia do ściągnięcia są kierowane do komornika, który stwierdza nieściągalność 
i gmina już więcej nic nie może. Na pewno będą podejmowane kroki i jeżeli to będzie 
możliwe to będziemy ściągać. Są wysyłane wezwania do zapłaty, po tym tytuły do 
komornika.
Radny Milniczuk - jednak uważa, że podanie do publicznej wiadomości dłużników byłoby 
dobrym rozwiązaniem. Pokreślił, że zaległości są bardzo dużo, należy podjąć skuteczne 
działania w celu ich ściągnięcia.
Radny -  zwrócił uwagę, na to, że są osoby które pobierają zasiłki za opieką rodziców, a w 
ogóle się nimi nie opiekują. Są sytuacje, że nawet wyjeżdżają.
Wójt -  pracownik socjalny robi wywiady, jeżeli osoba nie skarży się, nie mamy podstaw do 
cofnięcia wydanej decyzji.
Radny Milniczuk - taka osoba bierze pieniądze ponad 500zł. i się nie opiekuje.
Wójt -  sprawa przepustu będzie realizowana wiosną przyszłego roku, przypomniał, że rzeka 
nie jest nasza, bobry też robią swoje.
Radny Jan Daniluk -  zwrócił uwagę, że problem też ciągnie się już bardzo długo, rolnicy 
podatki płacą, a z łąk nie korzystają.
Wójt -  poinformował, że drogi gminne zostaną wyrównane.



Do pkt.22
Przewodniczący rady -  poinformował o wyborze Młodzieżowej Rady Gminy Milejczyce 
w dniu 11 grudnia 2015r. Przedstawił skład rady. Dodał, że odbyła się już I sesja, na której 
rada wybrała przewodniczącego, wiceprzewodniczącego i sekretarza rady. Rada Gminy 
otrzymała życzenia świąteczne od Zespołu Szkół w Milejczycach.
Radna Agnieszka Gierasimiuk -  zwróciła uwagę na potrzebę zabranie gałęzi po ściętym 
jesionie, bo leżą przy drodze.
Radna Halina Okuniewka - zapytała, dlaczego na 11 listopada nikt nie wywiesił flag. Taka 
była tradycja, przecież to święto narodowe.
Wójt -  poinformował, że padał deszcz, flagi wiszą na słupie, po którym chodzi ogień, są 
przepięcia. Decyzja o nie wywieszeniu flag wynikła ze względu na bezpieczeństwa 
pracownika.
Radna Elżbieta Blakicka- poinformowała, że naprzeciw szkoły są zniszczone 2 słupy 
telefoniczne, linie są położone, jest złamane drzewo. W szkole nie działa telefon i internet. 
Wójt -  sprawa linii już zostało zgłoszone.
Sołtys Piotr Łobodziński - co w sprawie basenu w Sobiatynie. Wójt -  temat zna, trzeba 
uregulować stan prawny.
Radny Jan Daniluk -  prosi o zwoływanie sesji w godzinach 9-11. Przewodniczący -  radni 
powinni jakoś podporządkować się, nie zawsze wszystkim uda się dogodzić.
Sołtys wsi Miedwieżyki -  zgłosiła, że trochę za wcześnie jest wyłączane wieczorem światło. 
Radny Sławomir Milniczuk -  poprosił o dane o wykorzystaniu funduszu sołeckiego.
Skarbnik - wykorzystano 42 612zł do listopada 2015r., w tym 25 300zł na remont dróg. 
W sołectwie Milejczyce II -  wydatkowano na remont dróg 3 944 zł.
Wójt -  poprosił o rozpowszechnienie wśród mieszkańców i rozbieranie tam, mamy 
zezwolenie.
Radna Agnieszka Gierasimiuk -  nie wszystkie fundusze wykorzystane, co z resztą.
Skarbnik -  to sołectwa powinni o to się starać.
Radny Aleksander Oniśkiewicz -  co ze środkami niewykorzystanymi przez sołectwo.
Skarbnik -  środki pozostają w gminie.
Radny uważa, że środki powinny być wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem przez 
sołectwo, po to są fundusze sołeckie.
Wójt -  wydatek sołectwa musi być racjonalny, żeby nie było tak jak poprzednio z drogą w 
Milejczyce II, gdzie gmina wydatkowała duże pieniądze, a efektu nie ma.
Prośba radnego Oniskiewicza odnośnie funduszu, który został wydzielony 2016r., żeby środki 
zostały wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem na oznakowanie ulic i co pozostanie na 
imprezę, prosi, żeby tego nie odkładać i zaraz wiosna sprawę ruszyć.
Wójt -  przedstawi szablon znaków do zatwierdzenia, wstępny kosztorys w tym zakresie. 
Radna Gierasimiuk -  mówi się o racjonalnych wydatkach, ale to sołectwo decyduje na co 
przeznaczyć, a wójt albo zatwierdza, albo nie, dlaczego to wychodzi teraz tak, że fundusze nie 
zostały wykorzystane.
Wójt -  wnioski są składane różnie, nie ma określenia ile sołectwo chce żwiru, ile i jakie drogi 
robić. Dobrze byłoby wskazać ile chcemy nawieść żwiru, i na jaką drogę.
Radna Gierasimiuk -  sołtysi nie są w stanie określić ile wychodzi z przetargu, ile co kosztuje. 
Sama radna w sołectwie zastanawiała się ile trzeba środków na jakie zadanie przeznaczyć, a 
ile na wyrównanie drogi trzeba.
Radny Oniśkiewicz -  sołectwa mniej więcej powinni wiedzieć, ile wywrotek żwiru jest 
potrzebne na daną drogę, jakie są dziury, żeby nie walić żwiru za tyle ile wynosi fundusz, 
roboty powinne być kontrolowane, również przez sołtysów.



Radny Bazyli Baran zaproponował, żeby Komisja Rewizyjna sprawdziła, czy pieniądze 
funduszu sołeckiego zostały wykorzystane, zgodnie z przyjętymi uchwałami sołectw 
i zatwierdzonym budżetem gminy.
Radna Agnieszka Gierasimiuk -  trzeba analizować wnioski, jeżeli sołectwo przeznacza 
20tys.zł. na 300m drogi, to nie zatwierdzać.
Wójt -  jest za powołaniem komisji w celu odbioru robót, w skład której powinien wejść 
pracownik urzędu, radny, sołtys. Trudno będzie sprawdzić ile wywrotek żwiru poszło na 
drogę, dlatego od wykonawcy powinna być informacja kiedy przystępuje do wykonania 
roboty.
Do punktu 23.
Przewodniczący rady podziękował za udział w obradach i zamknął IX sesję Rady Gminy 
Milejczyce w dniu 23 grudnia 2015r. o godz. 15:10.
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